
Årsmøte Frekhaug senterforening
Nordgardsløa 7.3.16

Tilstede: 
Gisle Skauge
Siv Nilsen
Petter Lingjerde
Tor Ryland
Bjørn Johnny Wågenes
Bjørn Herfindal
Ingrid Woldseth Kleiva

Sak 1 

De fremmøtte representanter er godkjent.  

Sak 2   

Tor Ryland velges som ordstyrer 

Sak 3    

Referat fra siste årsmøte er godkjent. 

Sak 4    

Gjennomgang av årsmelding 2015. Et par punkter om ombygging av Kiwi og 25 års 
jubeleum for Rema 1000 var utelatt. Dette er kommet med i den vedlagte årsmeldingen.  

Sak 5    

Gennomgang av regnskap 2015. Regnskapet er  godkjent.  

Sak 6    

Gjennomgang av budsjett 2016.  

Markedsføringen av senteret blir en halvside i Avisa Nordhordland og Strilen ved 
fulldistribusjon og ved spesielle anledninger.  

Budsjettet er godkjent.  

Sak  7   

Gjennomgang av arbeidsprogram 2016.  

1. Vi er blitt enig om at vi i 2016 vil jobbe med utviklingen av arealet mellom Frekhaug torg 
og senteret. Vi vil lage en plass for underholdning, en bruksplass med scene.   Vi ønsker 



en scene av gråsteinsmur, et grindbygg med tak og benker. Vi ønsker ikke å låne penger 
til dette, men bruke oppsparte midler.  

2. På grunn av arbeidsmengden og kostnaden vil vi droppe torgdag i år. Vi vil åpne for at 
dersom noen vil ta arbeidet med det er det absolutt muligheter for dette. Det er supert om 
noen av butikkene eller lokale organisasjoner vil stille seg ut på torget og selge/opptre, 
promotere butikken og skape liv i senteret:)  

Kom gjerne med innspill eller gode forslag til aktiviteter i senteret.  

Arbeidsprogrammet er godkjent.  

Sak 8   Innkomne forslag 

Ingen innkomne forslag.  

Sak 9  Valg 

Formann Gisle Skauge, Styremedlem Bjørn Johnny Wågenes, Styremedlem Ingrid Kleiva 
og Varamedlem Jan Helge Bertheussen står på valg og er gjenvalgt.  

Styremedlem Petter Lingjerde, Styremedlem Anne Mette Johnsen og Varamedlem Siv 
Nilsen har 1 år igjen.  

Styremedlem Eirik Utne og Varamedlem Kari Anne Iversen er i valgperiode.  

Valgnemden består av Jan Helge Bertheussen og Bjørn Johnny Wågenes i et år til. 
Revisor Helge Nygård er gjenvalgt.  

Årsmøtet slutt. 

Ymse 

# Brøyting i vinter: Brøytingen i senteret ble kritisert, og dette vil bli jobbet videre med.  

# Presentere i Media at omsetningen står i tråd med utviklingen. Frekhaug senter har hatt 
en økning på 7% på omsetning.  

# Parkering: Vi minner om at alle ansatte i senteret skal benytte parkeringsplassene på 
baksiden/utsiden av senteret slik at kundene våre kan bruke plassene i senterkjernen. 
Det er veldig god plass på baksiden av Rema-bygget. 

Leknes 10.3.16 

Sekretær Ingrid Woldseth Kleiva 

ingrid@dinnaprapat.no


